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Abstract (en)
[origin: WO8200771A1] Areas of a flexible material blanket (1) extending on an endless path are each lifted by a carriage (3) circulating underneath
the blanket, which does not move. Thereby, the blanket forms travelling waves on which one can move continuously as long as desired, that is to
say a) running down the forward slope of the wave motion, for example on roller skates or on a skateboard, or b) sliding, for example on skis or on a
surfing board, in the case where the blanket is coated with a sliding coating consisting of snow or water.

Abstract (fr)
Des zones d'une couverture (1) en matiere flexible s'etendant sur un trace sans fin sont soulevees chacune par un chariot (3) circulant au-dessous
de la couverture, laquelle n'est pas deplacee. De cette facon, la couverture forme des ondes progressives sur lesquelles on peut se deplacer sans
interruption aussi longtemps que l'on veut, c'est-a-dire, a) rouler en devalant la pente-avant de l'ondulation, par exemple sur des patins a roulettes ou
sur une planche a roulettes, ou b) glisser, par exemple sur des skis ou sur une planche pour surf, au cas ou la couverture est revetue d'une couche
glissante constituee de neige ou d'eau.
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